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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur".  

 

 

 

       

     Wegeniswerken Leefdaal 

 

Na de voorstelling vorige gemeenteraad en de info-markt in de Vlieg-in voor de 

bewoners werden de plannen nu ook besproken tijdens de gemeenteraad. 

Wij als N-VA vinden het idee om voorrang te verlenen aan het sluipverkeer niet 

zo een goed idee.  Vanop de Neerijse steenweg krijgt het verkeer voorrang op 

de Dorpstraat en daarna ook voorrang richting de Boskee.  

Het lijkt ons erg gevaarlijk voor fietsers en voetgangers die vanuit richting 

Bertem naar Leefdaal gaan.  Zij zullen door de nieuwe voorrangsregels het niiet 

makkelijk hebben om het centrum van Leefdaal veilig te bereiken.  Waarom de 

fietsstraat niet doortrekken tot aan de Boskee ?  Dit zou de doorstroming niet 

tengoede komen volgens de meerderheid.   

Een fietsstraat is een nieuw idee om het in de schoolomgeving verkeersluwer te maken.  Maar dit 

idee doortrekken tot aan de Boskee lijkt de meerderheid geen goed idee.  De Dorpstraat wordt 

gecatalogeerd als een interlokale straat waardoor doorstroming ook belangrijk is.    Het idee dat 

de zwakke weggebruiker hier wat in de kou blijft staan was niet alleen voor ons een puntje van 

kritiek maar leefde ook bij ander leden van de oppositie. 

 

Grasmaaier te kort  

 

Er is opnieuw een grasmaaier (tractor met gereedschapà aan vervanging toe.  Het toestel zal 

onderling inzetbaar moeten zijn met het toestel dat een paar jaar geleden werd aangekocht.  De 

gemeente kan het maaiwerk niet aan met één machine. 
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Hadewych De Sutter gaat voor de N-VA Pascal Ginis vervangen.  Doordat Hadewych de 

echtegenote is van Joris Fonteyn, onze fractievoorzitter, mocht Joris niet meestemmen. 

 

 

 


